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Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg
Christiansborg
1240 København K

J.nr. Mst-001-05266

Den 23. juni 2011

Folketingets Miljø- og Planlægningsudvalg har i brev af 1. juni 2011 stillet 
følgende spørgsmål nr. 753 (alm. del), som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 753 (alm. del)
Er ministeren enig i, at det kan skabe stor utryghed hos borgerne, at man 
tilsyneladende ikke tager mistanken om forekomsten af dioxin alvorligt, 
inden man påbegynder anlægsarbejdet?

Svar
Jeg henviser til svarene på spørgsmål 751 og 752.

Jeg er oplyst om, at der findes et referat fra 1989, hvor tidligere 
miljøborgmester Charlotte Ammundsen er citeret for, at der findes dioxin 
under kødbyen. Københavns kommune siger i dag, at de ikke har kendskab til 
dioxinfund under Kødbyen. 

Jeg henholder mig derfor til Miljøstyrelsens svar af 22. juni 2011 til Vesterbro 
Lokaludvalg, der siger, at på nuværende tidspunkt er der ikke en fagligt
begrundet mistanke om, at der er alvorlige dioxin-forekomster i den jord, som 
Metroselskabet berører.
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